
Zápis 
ze zasedání Akademického senátu Hudební fakulty JAMU, 

které se uskutečnilo 22. 10. 2014 
 

 
Přítomni: Jindra Bártová, Miloš Jelínek, Roman Novozámský, Lucie Šilerová, Zdeněk Šmukař 
Omluveni: Martin Hroch, Gabriel Rovňák, Jan Zbavitel, Daniela Peclová 
Host: prof. Jindřich Petráš 
 
Předsedkyně přivítala děkana i přítomné členy senátu na jeho posledním zasedání před volbami a 
konstatovala, že příprava voleb bude hlavním bodem jednání. 
V zastoupení Gabriela Rovňáka pak přednesla dotaz studentů HF JAMU, zda by bylo možné 
instalovat v budově kopírovací zařízení, k němuž by měli studenti přístup. Ing. Lucie Šilerová 
objasnila, že to prozatím možné není vzhledem k zákonu o ochraně autorských práv, že se však na 
úrovni rektorátu tyto věci řeší. 
AS požádal pana děkana, aby záležitost projednal na kolegiu děkana. 
 
V dalším průběhu zasedání řešili členové AS praktické náležitosti voleb a zveřejnili na úřední desce 
školy jejich harmonogram (viz příloha). 
 
 
Zapsala: prof. PhDr. Jindřiška Bártová 


